

Stichting Wijkraad Molenhoek

Sasseltberg 15
5242 GN Rosmalen
Tel. 073-5215723
06-21117409

E-mail info@wijkmolenhoek.nl
Website www.wijkmolenhoek.nl



Conceptverslag bestuursvergadering Wijkraad Molenhoek 14 juni 2022

Aanwezig : Desiree Dolle, Peter van Gerven, Hendrik-Jan Melissen,
Ben van den Reek, Maria van der Sommen en
Jan Timmers (voorzitter).
Gasten : Rutger Janssens (wijkmanager) en Elena Sanchez
(opbouwwerker).
Afwezig : Kees Henkelman en Rob Thieme
Versie en datum : versie 03 september 2022.

1. Opening en vaststelling van de agenda.

Jan Timmers opent de vergadering en heet eenieder welkom. In het bijzonder een woord van welkom aan Elen Sanchez als opbouwwerker werkzaam bij Farent. Kees Henkelman en Rob Thieme zijn verhinderd. De agenda wordt overeenkomstig vastgesteld.

2. Mededelingen vooraf.

Rutger Janssens vraagt of een delegatie van het bestuur een vertegenwoordiging van het sociaal cultureel planbureau kan en wil ontvangen op donderdag 16 juni 09.30 uur. De vertegenwoordiging wil graag van gedachten wisselen over de "bereikbaarheid" van de WMO voor bewoners. Het bestuur zegt toe om de delegatie samen met Rutger te ontvangen BijBomans.

Er zijn verder geen mededelingen vooraf.

3. Kennismaken met Elena Sanchez.

Elena stelt zich voor. Zij is onlangs begonnen als sociaal werker/opbouwwerker Farent in het "Buurtteam" gehuisvest in Perron-3 (elenasanchez@farent.nl , 0655322405). Zij stelt het op prijs om kennis te maken met het bestuur van de wijkraad Molenhoek en BijBomans als ontmoetingscentrum. Vervolgens stellen de bestuursleden zich voor.

Elena geeft een korte schets van haar functie als opbouwwerker en wil graag samenwerken met de wijkraad. Er ontstaat een informatiewisseling over en weer, waarbij "sociale cohesie" en hoe kunnen we daar als wijkraad in samenwerking en verbinding met het buurtteam en andere instanties/hulporganisatie invulling aan geven de leidraad vormt.

Afgesproken wordt om waar nodig in contact met elkaar te blijven staan en elkaar op gezette tijden te ontmoeten.

4. Ingekomen en uitgaande post (Peter van Gerven).

De correspondentielijsten week 19 t/m week 23 2022 geven geen aanleiding tot opmerkingen anders dan in dit verslag meegenomen.

5. Verslag BV 10 mei 2022.

Naar aanleiding van het verslag:

- Kennismaking met wijk- en jeugdboa's: Deze zullen worden uitgenodigd afhankelijk van te behandelen onderwerpen waarin hun aanwezigheid gewenst is.

6. Bestuursreglement.

Omdat Kees Henkelman niet aanwezig is wordt dit punt verschoven naar de volgende BV.

7. Gebruik QR-code.

Maria van der Sommen licht toe dat het gebruik van QR-codes heeft plaatsgevonden om met name de jongere bewoners in de wijk te bereiken. De werkgroep communicatie heeft besloten om dit samen te laten gaan met de meer traditionele manier van communiceren. Dit zal worden toegelicht in een volgende nieuwsbrief.

8. Resultaten wijkschouw.

Desiree Dolle geeft een toelichting op de gehouden wijkschouw met een delegatie vanuit de gemeente. De belangrijkste aangeven knelpunten zijn bezocht en besproken door de delegatie en de vertegenwoordigers vanuit de werkgroepen Groen en Infra. Groen en Infra gaan nu op de eerder opgestelde lijst aangeven wat mogelijke vervolgcacties (zouden moeten) zijn. De gemeentelijke disciplines vullen dit vervolgens aan.

De schouw is door iedereen als zinvol en nuttig ervaren. Het is de bedoeling dat de voornaamste knelpunten worden ingepast in een nog nader overeen te komen planning. De gemeentelijke instanties zullen dit verder uitwerken. Jan Timmers geeft aan dat dit op prijs wordt gesteld.

Ook is meegenomen de bereikbaarheid van de nieuwe Karwei-vestiging en de wateroverlast tijdens het Pinksternoodweer. Beide knelpunten vragen verder en breder onderzoek vanuit de gemeente. Desiree vraagt aandacht voor een goede communicatie over de voortgang. Maria zal in de nieuwsbrief opnemen dat de aangedragen aandachts- en knelpunten in behandeling zijn bij de gemeente en dat hier later, indien de mogelijke oplossingen duidelijk zijn, op wordt terug gekomen. Desiree pleit er voor om bewoners(groepen) hierbij te betrekken. Rutger zal dit meenemen in het gemeentelijk overleg hierover.

9. Bestuursakkoord nieuw college s'-Hertogenbosch.

Op verzoek van Desiree is het inmiddels goedgekeurde bestuursakkoord geagendeerd (Link:

<https://www.s-hertogenbosch.nl/stad-en-bestuur/bestuur/bestuursakkoord>)

Het is een goed leesbaar en duidelijk stuk dat vele aanknopingspunten biedt aan de werkgebieden van de wijkraad. Meer aandacht zou kunnen/moeten worden

gegeven aan het voorgestane armoedebeleid en de voorgenomen acties hierin om dit tegen te gaan.

In de diverse werkgroepen zal dit bestuursakkoord verder onderwerp van gesprek zijn om vast te stellen welke aanknopingspunten van belang zijn voor de wijk(raad) en of er reacties richting college wenselijk of noodzakelijk zijn. De bevindingen van de werkgroepen worden besproken in een komende bestuursvergadering. Zodra een werkgroep hier aandacht heeft besteed kan de reactie worden gestuurd naar de secretaris die hiervan dan ter voorbereiding een samenvattende notitie zal maken.

10. Rondje langs de werkgroepvelden.

Bestuur algemeen (Jan Timmers/Hendrik-Jan Melissen):

Gemeentelijkoverleg over wijkonderhoudsplan: Op 30 mei heeft een overleg met de gemeente plaatsgevonden. Toegezegd is dat de gemeente een onderhoudsplan openbare ruimte (UPOR) zal opstellen, waarin de eerder aangedragen aandachtspunten een plaats krijgen. De betrokken verantwoordelijken vanuit de gemeente zullen in de september vergadering worden uitgenodigd om hierop een toelichting te geven.

Jongerenwerk: Op 3 juni heeft een gesprek plaatsgevonden met Teun Michiels (jongerenwerker gemeente) om te verkennen welke mogelijkheden er zijn om jongeren uit de wijk meer te gaan betrekken. Dit is en blijft een uitdaging. Afsproken is om in verbinding te blijven en elkaar op te zoeken indien de omstandigheden dit vragen.

Laurentiuskerk: Jan Timmers heeft over het toekomstig gebruik van (het terrein van) de Laurentiuskerk informeel overleg met diverse betrokkenen en belanghebbenden. Een van de mogelijkheden is dat de kerk bestemd kan worden voor het gebruik door sociaal-maatschappelijke organisaties en instellingen. De wijkraad/BijBomans volgt de ontwikkelingen met belangstelling.

BijBomans (Ben van den Reek):
Geen bijzonderheden.

Communicatie (Maria van der Sommen):
Maria is in overleg met de site-beheerder over de toename van spamberichten.

Financiën en fondsenwerving (Kees Henkelman):
Door de afwezigheid van Kees geen bijzonderheden.

Openbare en sociale veiligheid (Peter van Gerven):
Reanimatie/AED: Er zijn een aantal data vastgelegd voor het geven van de trainingen. Tot nu toe valt de belangstelling hiervoor tegen. Maria van der Sommen zal hier opnieuw aandacht voor vragen in de komende nieuwsbrief.

Openbare ruimte en groen "Groen" (Desiree Dolle):
Geen verdere bijzonderheden. Desiree is de volgende bijeenkomst verhinderd.

Ruimtelijke ordening en verkeer "Infra" (Rob Thieme):
Door afwezigheid van Rob geen bijzonderheden anders dan reeds vermeld in dit verslag.

11. Wat verder nog ter tafel komt/rondvraag.

Er zijn inmiddels een aantal bewoners die mee willen praten over de invulling van sociale cohesie. Gesprek vindt plaats op 29 juni.

12. Sluiting.

De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor hun inbreng.

De informatie verzonden met dit (e-mail) bericht is vertrouwelijk en uitsluitend bestemd voor de geadresseerden. Gebruik van deze informatie door anderen dan de geadresseerden is, zonder voorafgaande toestemming van de rechthebbende, verboden. De Stichting Wijkraad Molenhoek staat niet in voor de juiste en volledige overbrenging van de inhoud van een gezonden (e-mail) bericht, noch voor de ontvangst hiervan.